
 Styrelse möte  Datum 2019-12-05 
 

Årnäs  Båtklubb 

Plats  Hos Torbjörn Hägnander 

Punkt   §1 

Mötet öppnades av ordförande Mikael Malmqvist 

 §2 

Dagordningen drogs och antogs. 

 §3 
Närvarande på mötet  förkortas 
Torbjörn Hägnander  TH 
Lars Jerkrot   LJ 
Mikael Malmqvist  MM 
Bo Carlsson  BC 
Janne Folke  JF 
Leif Jakobsson  LJn 
 
 

§4 
 

Till justeringsman för mötets protokoll valdes JF 
Till sekreterare för mötet valdes LJ 
 
 §5 
 
Föregående mötesprotokoll från 2019-09-08 gicks igenom 
och godkändes.  
 
 §6 
 
Ekonomin: 
- Gicks igenom, i nuläget är det 12901 kr på kontot.  

Dessutom 20 000 kr på investeringskontot 
Stora utgifter sen sist: 
Boängen Teknik strömförbrukning 13 771 
Jan Heller gräsklippning  41 730 
Utträde återbetalning Y-bom  14 000 
Götene Vatten och Värme    5 341 

 
- Underlag till den extremt höga och anmärkningsvärda 

räkningen för gräsklippning saknas. TH begär in detta 
från Jan Heller till nästa möte. 
Mötet enades om att kolla över om det finns alternativa 
lösningar för gräsklippningen till nästa år. 

                                            Elförbrukningen hittills under året t.o.m. 5/11 är 9480 kwh 
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    Av detta är ca 2 000 kwh för ställplatserna.   
    Intäkter fram till båtsäsong: 
    Inträde Lars Carlsson   13 500 
    Utebliven arbetsinsats -19  38 000 
    Utebliven nattvakt:     8 000 
    Medlems och båtplatsavgifter  45 000 
   Summa:    104 500  
 
 §7 
 
Medlemsfrågor: Inget nytt att rapportera 
 

§ 8 
 

Kvarvarande punkter fån föregående protokoll och nya: 
- Krister Sjöstedt muddrar i mars/april. Ev. tidigare 
- Information till kommunen om kompletteringsmuddring 

TH 
- De yttre farledsbojarna är ej intagna. Kontrolleras och 

justeras till våren tillsammans med de inre prickarna.  
- Förlängning av bommar beställda. 2000 kr/st. Extra 

debitering för aktuella platser. 
- Beslutades att respektive medlem ansvarar för sin egen 

Y-bom. Behov av åtgärder under vintersäsongen 
respektive ev. kostnader för återställande. Förslagsvis 
kan medlemmar vid respektive brygga gå ihop och lyfta 
upp bommar inför vintern. Information om detta vid 
årsmötet  

- Staket vid grillplats flyttas till våren och vägen till d:o 
kompletterings grusas 

- Möte med Årnäs Samhällsförening angående information 
och gemensamhetsfrågor genomfört. ÅBK kommer att 
bekosta ett lass med sand till badplatsen. ÅSF ansvarar 
för omhändertagandet. 

- Informations/vägskylt om körriktning till ställplats beställs 
och placeras i allén så att husbilar och besökare till 
hamnen tar rätt väg.   

 
 §9 
 

               Rapport från arbetsdagar: 
- LJn gick igenom de viktigaste aktiviteterna som är 

genomförda i hamnen på framförallt arbetsdagarna. LJn 
har dessutom gjort ett gediget arbete med täckning av 
utrymme mellan vattennivå och bryggkant vid plats för 
upptagning/isättning samt gästbrygga.      
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§10 
 

Nya Klubbstugan: 
- Samtliga tillstånd för den nya klubbstugan är godkända 
- Inväntar beslut från Vänersborgs Gästhamn/Kommun om 

ok för övertagande.  
- Demontering av byggnader efter säsongen -20. 
- Deltagare tas fram tillprojekt och arebtsgrupp 
- Utskick till samtliga medlemmar om behovet av 

deltagare. MM, BÅJ 
 
 §11 
 

Årsmötet 2020 
- Genomgång nästa styrelsemöte om aktuella val till 

förtroendemän 
   

 §12 
 

Övriga frågor: 
- Det har upplevts besvärande under sommaren med 

ormar. Framförallt vid A-bryggan. Mest snok men även 
huggorm. Besvärligt läge då snok och huggorm är 
fridlysta. Fundering på åtgärd? 

- Vi måste hitta en långsiktig lösning av skötsel av hamnen 
inför nästa säsong. Mycket angeläget med tanke på de 
välbesökta ställplatserna. 
 

§13 
 

Nästa möte:  
- 26/1 18.00 hos MM  

 
§14 

 
- Ordförande avslutade mötet 
 
 
Vid protokollet Lars Jerkrot 
 
 
Protokollet justeras: Janne Folke   
 
___________________________________________ 
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